
RADA MIEJSKA 
w Nowym MIi}ł\\ł.§B~~Y Protokół z Sesji XLI 

Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 

z dnia 27 maja 2014 roku 

W dniu 27 maja 2014 roku o godzinie ......... w sali Konferencyjnej Stadionu 
Miejskiego w Nowym Miasteczku odbyła się XLI Sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej 
w Nowym Miasteczku. W sesji uczestniczyło czternastu (14) radnych na 15 pełnego 
składu. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Nowym 
Miasteczku Joanna Zawiślak- Mendaluk. 

Program obrad sesji. 

1. Otwarcie Sesji rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. 
2. Wniesienie ewentualnych zmian do porządku obrad oraz ich przyjęcie. 
3. Projekt uchwały dot. przyjęcia dochodów i wydatków na obsługę wyborów do 

parlamentu Europejskiego oraz części oświatowej subwencji ogólnej. 
4. Projekt uchwały dot. przyjęcia dotacji na obsługę świadczeń pielęgnacyjnych 

oraz projektu Unijnego pt. " Aktywizacja Zawodowa", realizowanego przez 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowym Miasteczku. 

5. Zakończenie XLI Sesji rady Miejskiej w nowym Miasteczku. 

Obrady sesji 

1. Otwarcie Sesji rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Zawiślak-Mendaluk otworzyła XLI 
sesję witając Radnych, Panią Skarbnik, Racę Prawnego,~ Sołtysów 

zaproszonych gości i młodzież. Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji 
uczestniczy 14 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Burmistrz Gminy i Miasta Wiesław Szkondziak nie uczestniczył w 
obradach sesji 

2. Wniesienie ewentualnych zmian do porządkunbrad oraz ich przyjęcie. 
Pani przewodnicząca J. Zawiślak- Mendaluk przeczytała pismo Burmistrza 
dotyczące zmiany w porządku obrad. 

3. Projekt uchwały dot. przyjęcia dochodów i wydatków na obsługę 
wyborów do parlamentu Europejskiego oraz części oświatowej 
subwencji ogólnej. 
Pani przewodnicząca J. Zawiślak- Mendaluk przeczytała projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia dochodów i wydatków na obsługę wyborów do 

, I 
parlamentu.Europejskiego oraz części oświatowej subwencji ogólnej. 
Poprosiła o omówienie projektu uchwały Panią Skarbnik W. Dolszewską. 
W czasie omawiania wywiązała się dyskusja dotycząca przesunięć między 
działami i paragrafami dotycząca obsługi wyborów do Parlamentu 
Europejskiego. Radny Werner złożył wniosek, aby na tej sesji tylko przyjąć 




